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وصل شدن متروی راه آهن با تونل
به سکوی مسافرگیری راه آهن

مهر: مدیرکل راه آهن تهران از آغاز بهره برداری از  �
گالری ۶۰متری اتصال ایستگاه متروی میدان راه آهن 
تهران به سکوی مسافرگیری ایستگاه راه آهن تهران 
خبر داد. علی کاظمی منش درباره اتصال ایســتگاه 
متروی میدان راه آهن تهران به ســکوی سوارشــدن 
مسافران ایســتگاه راه آهن تهران اظهار کرد: متروی 
راه آهــن تهــران از طریق یک گالری زیرســطحی به 
ســکوی راه آهن تهران متصل شده است. وی افزود: 
در حال حاضر این گالری از ســوی مسافران در حال 
اســتفاده اســت؛ ســالن مذکور هم آماده شده و از 
ســکویی که به این منظور احداث شده، مسافرگیری 
انجام می شود. مدیرکل راه آهن تهران ادامه داد: این 
ســالن که از انبار توشه بود، برای قطارهای حومه ای 
در نظر گرفته شــده و مســافران از این ســکو برای 
سوارشدن، استفاده می کنند. بخشی از مسافران مترو 
از این گالری برای دسترســی به سکوهای سوارشدن 
به قطار بهره می برند؛ بخــش نهایی این گالری هم 
تــا هفته آینده بــه بهره برداری کامل می رســد. وی 
خاطرنشان کرد: این گالری به مساحت دوهزارو ۶۰۰ 
متر مربع و بسیار شــیک طراحی شده که به ایستگاه 
متروی راه آهن متصل است. وی تصریح کرد: ایستگاه 
راه آهن تهران، اولین ایستگاه راه آهن کشور است که 
از مســیر گالری زیرســطحی به ایستگاه مترو متصل 
می شــود؛ مســافران مترو دیگر نیازی نیست که به 
بالای میدان راه آهن برای ورود به ســالن های انتظار 
یا سکوهای سوارشدن به قطار بیایند بلکه مستقیما 
از ایستگاه مترو وارد سکوی قطار خواهند شد. گفتنی 
است کار ســاخت این تونل از سال ۱۳۹۳ و در زمان 
وزارت عباس آخوندی آغاز شــده بود؛ اما به دلایلی 
چند ســالی کار ساخت آن متوقف شــده بود که بار 
دیگر با دســتور محمد اسلامی وزیر راه و شهرسازی، 

فرایند ساخت این تونل آغاز و تکمیل شد.

ارائه ۱۰ میلیون سیم کارت 
دانش آموزی

ایلنا:  وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات با اشــاره  �
به مصوبه اینترنت و کودک گفت: ارائه ســیم کارت 
دانش آموزی در دســتور کار قــرار دارد و ۱۰ میلیون 
ســیم کارت جدید و بســته های اینترنتــی رایگان به 
دانش آمــوزان عرضــه خواهــد شــد. محمدجواد 
آذری جهرمی در دیدار با حســین فلاح جوشــقانی 
رئیس ســازمان تنظیم مقررات و ارتباطات رادیویی 
که به صورت ویدئوکنفرانس برگزار شــد با تقدیر از 
کارکنان و عملکرد این سازمان در سال گذشته اظهار 
کرد: در ســال گذشته ســازمان تنظیم مقررات پیگیر 
حمایت از آموزش مجازی و عدالت آموزشی بود که 
در کنار برگزاری کمیسیون تنظیم مقررات و تصویب 
آیین نامه هایی که به پیشبرد اهداف کمک کند بسیار 
مؤثر بود. آذری جهرمــی با بیان اینکه در آخر دولت 
یازدهم هســتیم، افــزود: وظیفه ما خدمت رســانی 
اســت و اول و آخر دولت نمی شناســیم. ما همواره 
بــرای خدمت رســانی به مــردم تــلاش می کنیم و 
پایــان دولت معنــا نــدارد. وزیر ارتباطــات تصریح 
کــرد: مصوبه اینترنت و کودک مــا را ملزم می کند تا 
ســیم کارت  مخصوص کودکان ارائه دهیم، بنابراین 
باید شماره  دهی را در اختیار اپراتورها قرار دهیم. وی 
ادامه داد: ارائه سیم کارت دانش آموزی در دستور کار 
قرار دارد به طوری که ۱۰ میلیون ســیم کارت جدید 
و بسته های اینترنتی رایگان به دانش آموزان عرضه 
شــود. وزیر ارتباطات در پایان تأکید کرد: انتظار داریم 
کارها با جدیت انجام شود تا اتفاقات خوبی در مدت 

باقی مانده از دولت انجام شود.

پیشنهاد  وزارت راه به مردم
واگذاری زمین مرغوب شهری 

در قبال عرضه خانه های خالی
تسنیم: وزیر راه از واگذاری زمین مرغوب شهری  �

در قبال عرضه خانه های خالی به بازار مســکن خبر 
داد و گفــت: از ۱۹ فروردین ثبت اطلاعات ســکونت 
برای ایرانیان الزامی است. محمد اسلامی در حاشیه 
آیین آغاز ساخت ۱۳۰ هزار مسکن توسط ستاد اجرائی 
فرمــان امام با اشــاره به اینکه تبدیل تولید مســکن 
بــه یک جریان پایــدار عزم ملــی می خواهد، اظهار 
کرد: در طرح ملی مســکن رونق مسکن مورد تأکید 
رهبــر معظم انقلاب پیگیری شــده و تمام برنامه ها 
روی جریان پایدار تولید پایه گذاری شــده است. وی 
یادآور شــد: در مرحله اول طرح ملی مســکن ۴۳۶ 
هزار نفــر و در مرحله دوم نیز حــدود ۱۱۰ هزار نفر 
واجد شرایط شــناخته شدند. وی با بیان اینکه طرح 
ملی مســکن برای جامعه هدف برنامه ریزی شــده 
است، افزود: برای توســعه صنعتی سازی امتیازات 
و تسهیلات مناســبی در نظر گرفته و در این مسیر از 
ظرفیت دستگاه های مختلف از جمله ستاد اجرائی 
فرمان امام برای ترویج استفاده از روش های نوین در 
ساخت وساز مسکن استفاده خواهیم کرد. وزیر راه و 
شهرســازی فقر زمین را یکی از موانع سرعت اجرای 
طرح ملی مســکن عنوان کرد و با اشــاره به اینکه با 
پیگیری های وزارت راه این مشــکل با همکاری وزیر 
کشاورزی حل شده اســت، گفت:  از پنجشنبه هفته 
جــاری ۱۹ فروردین تمام مالکان و مســتأجران باید 
اطلاعات ملکی را که در آن ساکن هستند، در سامانه 
ملی املاک و اسکان ثبت کنند. این کار باعث تسریع 

در عرضه خانه های خالی می شود. 
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وزیر جهاد کشاورزی به خاطر مرغ از مردم عذرخواهی کرد
بازار مرغ به آرامش می رسد؟

ماجراى قرارداد 50 میلیارد یورویى با چین چه بود؟

شــرق: حالا نزدیک بــه یک ماه از تلاطم ســنگین و 
ناآرامــی در بازار مــرغ می گذرد و با وجود تشــکیل 
قــرارگاه مــرغ و تصمیمات روزانــه این قــرارگاه و 
همچنیــن اعمــال محدودیت های دیگــر مانند منع 
فــروش قطعــه ای، هنوز این بــازار به رونــد عادی 
برنگشته  اســت. در یکی، دو روز گذشته البته چندان 
خبری از صف های طولانی نیست و اگر اتفاق تازه ای 
رخ ندهد، به نظر می آید کم کم شاهد بازگشت آرامش 
به ایــن بازار خواهیم بود. در تازه ترین خبر دیروز وزیر 
جهاد کشاورزی با بیان اینکه به نمایندگی از دولت از 
مردم به دلیل اتفاقات بازار مرغ عذرخواهی می کنم، 
ابــراز امیدواری کرد با تشــکیل کارگروه ســاماندهی 
مرغ، آرامش به کل کشــور بازگردد. «کاظم خاوازی» 
همچنین در تشــریح دلایل اتفاقــات ناگوار بازار مرغ 
طی دو ماه گذشــته گفت: از ابتدای ســال گذشته تا 
بهمن ماه جوجه ریزی در بهمن ماه به بیشترین میزان 
رسیده است به این معنا که آماری بالاتر از بهمن ماه 
برای جوجه ریزی نداشتیم که این امر نیز توسط چند 
سیســتم مختلف کنترل می شود به طور مثال سامانه 
ســما که توسط ســازمان دامپزشــکی و بیمه کنترل 
می شــود. او با بیان اینکه بر اساس اطلاعات میدانی 
انحراف از جوجه ریزی حدود ۱٫۳ درصد است، گفت: 
جوجه ریزی و تولید طی ماه گذشــته به میزان کافی 
بوده اســت و حتــی ما با تولیدات کمتــری مانند ۹۰ 
میلیون و ۱۱۰ میلیون نیز مشکلی در بازار نداشتیم، از 
سوی دیگر از آنجا که قدرت خرید مردم طی ماه های 
گذشــته افزایشی نداشته، باید اتفاقات بازار مرغ را در 
جای دیگری جست وجو کرد. وزیر جهاد کشاورزی با 
بیان اینکه در حال حاضر احتکار و منجمدکردن مرغ 
در بازار به چشم می خورد، تصریح کرد: نیاز تهران به 
مرغ حدود هزارو ۲۰۰ تن اســت در حالی که در سه 
شــیفت حدود هزار تن بسته بندی شــد، اما ما شاهد 
تخلفات گسترده در این حوزه هستیم. خاوازی با بیان 
اینکه اتفاقات بازار مرغ موجب شد دولت کارگروهی 
در راستای حل مشــکلات این حوزه تشکیل دهد که 
مسئولیت آن با وزیر جهاد کشاورزی است، ادامه داد: 
در ســه روز کاری با برگزاری جلسات و هماهنگی ها 
توانســتیم قیمت ها را تا حدودی سامان دهیم، تنها 
و  آذربایجان  اســتان های کهگیلویه و بویراحمــد،  در 
سیســتان و بلوچستان مشکلاتی وجود دارد که برای 

آن استان معین تعریف شده است.
چه بلایی بر سر بازار مرغ آمد؟

اما این ماجرای نابســامانی در بــازار مرغ از کجا 
آمد و دلیــل این نوســانات و همچنیــن کمبود چه 

بود؟ دراین بــاره رئیس کمیســیون کشــاورزی اتاق 
بازرگانــی تهران می گویــد باید تمــام تصمیم گیران 
دولتی این سؤال را پاســخ دهند که چگونه کشوری 
کــه صادرکننده مــرغ بود، حالا باید مــرغ وارد کند؟ 
احمدرضا فرشــچیان که با ایســنا ســخن می گفت 
دراین بــاره اظهار کــرد: مدیریت صحیــح و اصولی 
صنعت مــرغ و عرضــه محصــولات آن در بــازار، 
موضوعی اســت که در طول هیچ یک از ســال های 
گذشــته امکان پذیر نشــده و به نظر می رســد هرچه 
بیشــتر از این تصمیمات غلط می گذرد، تبعات آن نیز 
خود را نشــان می دهد. او با اشاره به موضوع امحای 
جوجه های یک روزه که سال گذشته بحث آنها مطرح 
شــد، تشــریح کرد: در آن زمان با توجــه به کاهش 
تقاضا برای مرغ، واحدهای مرغداری ظرفیت مازادی 
داشــتند که دیگر امکان عرضه به بازار را نداشت اما 
متأســفانه وزارت جهاد کشــاورزی نیز به این عرصه 
ورود نکرد و بحث از بین رفتن جوجه ها مطرح شــد. 
رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق بازرگانی تهران ادامه 
داد: همان کشــوری که یک ســال قبل جوجه بیش 
از حد نیاز خود داشــته و برای ســال ها، صادرکننده 
گوشــت مرغ بوده حالا با مصوبه ای جدید قرار است 
گوشــت مرغ وارد کند؟ سؤال اینجاست که ما تا چه 
زمانی می خواهیم مرغ وارد کنیم؟ چه زمانی به این 
جمع بندی می رسیم که اشکالات اساسی را ببینیم و 
از خود بپرسیم چطور یک صادرکننده مرغ حالا برای 
رفع نیازهای اولیه اش باید مرغ وارد کند؟ فرشــچیان 
با اشاره به برخی سیاســت های غلط که در این بازار 
اجرائی می شوند، گفت: یکی از موضوعاتی که بخش 

خصوصی برای ســال ها بر آن تأکید داشت، بحث ارز 
چهارهزارو ۲۰۰ تومانی و لزوم کناررفتن این سیاست 
بود. این ارز از همان ابتدا نیز مشکل داشت و با وجود 
آنکه در طول ســال های گذشته به حوزه مرغ تزریق 
شده نه تنها گره گشــایی نکرده بلکه خود به عاملی 
جدید برای رانت و تبعیض و عدم شفافیت بدل شده 
است و حالا نیز بناست مرغ را با این ارز وارد کنند که 
مشــخص نیست چه سرنوشــتی پیدا خواهد کرد. او 
در پاســخ به این سؤال که آیا در کوتاه مدت راهکاری 
برای بازگرداندن نظم به بــازار مرغ وجود دارد، بیان 
کــرد: وزارت جهــاد کشــاورزی همواره ایــن ادعا را 
داشــت که به اندازه مصرف چند ماه کشور را ذخیره 
کرده و در انبارهایش دارد. اگر این ادعا درست است، 
باید از ایــن انبارها نیاز بازار تأمین شــود و جو روانی 
فعلی فروکش کند و سپس با حمایت از مرغداران و 
افزایــش جوجه ریزی ظرف چند ماه آینده، تولید مرغ 
بار دیگر افزایش پیــدا کند. علاوه براین وزارت صمت 
در مصوبه ای جدید به گمرک اعلام کرده که واردات 
۵۰ هزار تن گوشت مرغ با ارز چهارهزارو ۲۰۰ تومانی 
باید در دستور کار قرار گیرد. تا پیش از این، نهاده های 
طیور برای واحدهای مرغداری در فهرست ارز دولتی 

قرار داشت.
 نگرانی تازه مرغ فروشان؛ قیمت پایین تر از مصوب 

خواهد شد
اگرچه مســئولان امیدوارند کــه به زودی آرامش 
به بازار مــرغ برگردد و صف های طولانی و همچنین 
کمبــود این بخش از ســبد خوراکی مــردم به پایان 
برســد اما حالا مرغداران یک نگرانی تازه دارند. آنها 

می گوینــد تولید مرغ بالا رفت و نگران کاهش قیمت  
به زیر نــرخ مصوب هســتیم. دراین بــاره قائم مقام 
انجمن ملی شرکت های زنجیره ای تولید گوشت مرغ 
بــا بیان اینکه نگران کاهش قیمت مرغ به زیر قیمت 
مصوب هســتیم گفت: میزان تولید مرغ بالاســت و 
ایــن امکان وجود دارد که ظرف یک تا دو هفته آینده 
به زیر قیمت مصوب برســد. علی صابری قائم مقام 
انجمــن ملی شــرکت های زنجیره ای تولید گوشــت 
مرغ در گفت وگو با تسنیم اظهار کرد: تشکیل قرارگاه 
مرغ برای رفع مشــکلات و ایجاد مجموعه منسجم 
مناسب است و باعث می شود که استاندارها بی دلیل 
جلوی خروج مرغ از اســتان خــود را نگیرند و برای 
تنظیــم بازار خــود وزارت جهاد کشــاورزی تصمیم 
واحدی بگیرد. او افزود: مشــکل بــازار مرغ به خاطر 
عدم اصلاح قیمت مرغ بود و اینکه برای تولیدکننده 
توجیه اقتصادی وجود نداشت هرچند رقم ۲۴هزارو 
۹۰۰ تومانــی فعلی مرغ نیز دو هــزار تومان کمتر از 
قیمت پیشــنهادی انجمن بود امــا اکنون مجادله ای 
بر ســر قیمت وجود ندارد و همــه باید کمک کنند تا 
بازار مرغ روی آرامــش ببیند. قائم مقام انجمن ملی 
شــرکت های زنجیــره ای تولید گوشــت مــرغ ادامه 
داد: بــا توجــه به افزایــش تولید حتی ایــن نگرانی 
وجــود دارد که قیمت مرغ در فاصلــه زمانی یک تا 
دو هفتــه آینده به زیر قیمت مصوب خود برســد. او 
تصریح کرد: به نظر می رســد که نگرانی برای تأمین 
مــرغ مورد نیاز در ماه مبارک رمضان وجود نداشــته 
باشــد زیرا تولید بالاســت و قیمت ها از نرخ مصوب 
عــدول نمی کند. صابری اظهار کــرد: البته به فردای 
تأمین نهاده هــای دام و طیور اعتباری نیســت و این 
نگرانی درباره وضعیت تأمین آنها در آینده نیز وجود 
دارد اما وضعیت تأمین نهاده ها در ســه ماه گذشته 
مناسب بوده اســت. وی همچنین درباره اختصاص 
ارز بــه واردات نهاده ها اظهار کرد: ارز اختصاصی به 
واردات نهاده های دامی حذف شــود بهتر است زیرا 
دیگر دولت نمی تواند در قیمت گذاری مرغ و واردات 
نهاده ها دخالت داشــته باشــد و در این شرایط بازار 
خود تنظیم می شود. صابری در پاسخ به اینکه میزان 
جوجه ریزی افزایش یافته است گفت: جوجه یک روزه 
و گوشت مرغ به اندازه کافی است اما بگیروببند ها و 
تصمیم گیری جداگانه استانداران باعث به هم ریختن 
توزیع در بازار می شود. او گفت: در صورتی که مردم 
به دلیل نگرانی از مشــکلات دوبــاره توزیع اقدام به 
ذخیره ســازی خانگی مرغ نکنند مشکلی برای تأمین 

این محصول نخواهیم داشت.

شــرق: «علاء الدین بروجردی»، ســفیر اســبق 
ایــران در چین و رئیس گروه دوســتی ایران و چین 
در مجلس نهم و دهم در گفت وگویی با رسانه ها، 
دیپلماســی دولت تدبیر و امیــد را «غرب گرایانه» 
خوانده و با تأکید بر اینکه نگرش این دولت نسبت 
بــه فعالیت های اقتصادی با چین و روســیه منفی 
اســت؛ روایتی از مذاکرات برای سرمایه گذاری ۵۰ 
میلیــارد یورویی با چین عنوان کرده اســت. در این 
روایت اتهاماتی به «امیر امینی»، معاون وزیر وقت 
راه وشهرســازی، دال بر کارشــکنی او در عقد این 
قرارداد وارد شــده اســت. از جمله تعلل در امضا 
و «ایــراد بنی اســرائیلی» به تفاهم نامه مشــترک 
ایران و چین. معاون وزیر وقت راه وشهرســازی در 
پاســخ به موارد مطرح شــده، جوابیه ای ارائه داده 
و نوشــته اســت: طرف مقابل امضای تفاهم نامه 
(طــرف چینی) مد نظر جناب آقای دکتر بروجردی 
یك گروه تازه شــکل گرفتــه و فاقد هر گونه مدرك 
رسمی دال بر تأســیس و یا راه اندازی بود. امضای 
تفاهم نامــه طبــق قوانیــن و مقــرارت جمهوری 
اسلامی ایران، نیاز به اجازه رسمی از دولت دارد که 
این اجازه به اینجانب داده نشــده بود. چون دولت 

هیچ پیشنهادی به طور رسمی دریافت نکرده  بود.
مشروح این جوابیه را در ادامه بخوانید:

۱- ارائــه پیشــنهاد تأمین اعتبار مالی ازســوی 
دولت ها به یك دیگر فرایند رســمی روشــنی دارد. 
چگونه مقرر بوده  است اعتباری در حد ۵۰ میلیارد 
یورو از سوی دولت چین که کاملا به صورت متمرکز 
مدیریت می شــود به دولت ایران ارائه شــود و این 
موضوع نه در ملاقات آقای شــی جین پینگ با مقام 
معظــم رهبری که چندی پیش از آن انجام شــده 
بود و نــه در ملاقات هــای دو رئیس جمهور طرح 
شده  باشد و فراتر آنکه هیچ گاه رسما ازسوی دولت 
چین به دولت ایران از طریق مجاری رسمی عرضه 
نشــده  باشــد و دولت چین تصمیم به انتخاب یك 

انجمن (و نه شرکت) واسطه گرفته باشد؟
۲- طــرف مقابــل امضــای تفاهم نامه (طرف 
چینی) مــد نظر جناب آقای دکتــر بروجردی یك 
گــروه تازه شــکل گرفتــه و فاقد هــر گونه مدرك 
رسمی دال بر تأســیس و یا راه اندازی بود؛ حداقل 
تا همین زمان نیز مدرکی به اینجانب ارائه نشــده 
اســت. امضای تفاهم نامه طبق قوانین و مقرارت 
جمهوری اســلامی ایران، نیاز به اجازه رســمی از 
دولــت دارد که این اجازه به اینجانب داده نشــده 
بود. چون دولت هیچ پیشــنهادی به طور رســمی 
دریافت نکرده  بود. حقیر برای تشخیص صلاحیت 
و اعتبارســنجی گروه مذکــور جناب آقــای دکتر 
بروجردی و هیئت همراه ایشان از مجلس شورای 

اســلامی را همراهــی می کردم، نه بــرای امضای 
تفاهم نامه. در طول سفر اصرار بنده بر این بود که 
مدرکی ازســوی نماینده انجمن مذکور که سابقه 
دلالــی در قراردادهــای قبلی را داشــت و ازقضا 
خوشــنام هم نیست ارائه شــود که تا انتهای سفر 
هم هر قدر اصرار کردیم، ارائه نشــد. جالب است 
بدانیم که ســفارت ایران در چین طی نامه شماره 
۱۰۹۱/۶۹۰/۷۷۷۰۶۰ مورخ ۱۳۹۶/۰۹/۲۱ به وزارت 
خارجه اعلام می دارد که «تقاضای انجمن مذکور 
فاقد هر گونه تأیید رســمی مقامات کشور متوقف 
فیه می باشــد». و نیز وزارت امور خارجه طی نامه 
 ۱۳۹۶/۰۹/۲۲ مورخ   ۴۱۲/۱۵۰/۴۷۵۳۹۸۵ شماره 
به وزارت راه وشهرسازی اعلام می دارد که «انجمن 
مذکور علاوه بر نداشــتن تأیید رســمی از مقامات 
کشــور چین، اصالتــا توانایی فاینانــس پروژه های 

سرمایه گذاری را ندارد».
۳- گروه مذکور می خواســت اختیار جمهوری 
اســلامی در انتخاب ســرمایه گذار چینی را ســلب 
نموده و خود از میان شرکت های چینی سرمایه گذار 
برای پروژه هایی که بعدا توسط ایران اعلام می شد 
سرمایه گذار معرفی کند. این به معنی دریافت حق 
انحصــاری دلالی برای مذاکره و عقد قرارداد با هر 
شرکت چینی ازســوی این شرکت بود. این رویه نه 
توســط حکومت چین پذیرفته شــده بود نه توسط 
حاکمیت ایــران و اتفاقا دقیقا بر خــلاف قوانین و 
مقررات کشــور و فرایند رقابت ســالم در انتخاب 

سرمایه گذار است.
۴- تا زمان ســفر و در طول مذاکرات در سفر نه 
تنها سایناشور (مؤسســه بیمه سرمایه گذاری های 
چین)، بلکه هیچ مقــام دیگر چینی گروه مذکور را 
برای ســرمایه گذاری در ایران به جمهوری اسلامی 
ایران رســما معرفــی ننموده. ســفارت جمهوری 
اســلامی ایران در چین نیز گروه مذکــور را تأیید و 

معرفی نکرد.
۵- تفاهم نامه مذکور سرمایه گذاری در صنعت 
قطارهــای ســریع در ایران در قبــال دریافت نفت 
توســط چین بود. طبعــا اینجانــب نماینده وزارت 
راه وشهرســازی بودم نه نماینــده وزارت نفت لذا 
امضای ســندی که تعهــد و تکلیفی برای ســایر 
وزارت خانه های کشــور ایجاد کنــد در ید و اختیار 
اینجانب نبود. اساسا، تمام درآمدهای نفتی مطابق 
قانون باید به خزانه عمومی کشــور واریز شــود و 
توســط بودجه مصوب مجلس هزینه شود و هیچ 
مقام دولتی؛ حتی رئیس جمهــور حق تهاتر نفت 
که منبع درآمد رســمی دولت است با هیچ طرف 
خارجی را ندارد، مگر آنکه رســما مجلس پیش از 
آن با تعیین مقدار و شــرایط موافقت کرده  و اجازه 

داده  باشد.
۶- تفاهم نامــه مذکــور در هیچ  یــك از مراجع 
رســمی جمهوری اســلامی ایران و حتی سفارت 
جمهوری اســلامی ایــران در چین مورد بررســی 
حقوقــی قــرار نگرفتــه بــود. از ســویی امضای 
تفاهم نامــه تأمین مالی (فاینانــس) در پروژه های 
تملك دارایی های ســرمایه ای طبق قوانین مصوب 
مجلس شورای اسلامی خصوصا قانون محاسبات 
عمومی می بایست توسط ســازمان برنامه وبودجه 
تأمین اعتبار شــده و توســط بانك مرکزی و وزارت 
اقتصاد و دارایی تضمین و تعهد شــوند. در غیر این 
 صــورت تعهد مازاد بر اعتبــار بوده و تخلف محرز 

قانونی است.
۷- آقــای دکتر بروجــردی اصرار داشــتند که 
بنــده این حجم تخلف را انجــام دهم تا یك دلال 
کار کشــته ایرانــی چینی به مقاصد خود برســد و 
جمهوری اســلامی را ســال ها گرفتار تعهدات غیر 
قابــل انجام قرار دهد. شــاید برخی قراردادهای از 
این دســت هم همین شــرایط را داشته و با همین 
رویه فشــار غیر کارشناسی شــکل گرفته است که 

اکنون کشــور را متعهد خود کرده اســت. خاطرم 
هست ایشان بنده را وعده به حمایت های بعدی در 

صورت مواجهه با دستگاه های نظارتی می دادند.
۸- اینجانب در طول سفر برای رفع ایرادات بالا 
تمام تلاش خود را بــه کار بردم و الحمداالله موفق 
شــدم بخش اعظمی از آنها را تــا آنجا که دانش 
و تجربه اینجانب کشــش داشــت اصلاح و سپس 
نســبت به امضای آن، آن هم پــس از اخذ مجوز 
شــفاهی رئیس کل محترم بانك مرکزی جمهوری 
اســلامی ایران با این شرط ایشــان که تأمین مالی 
بایســتی پس از اخذ تأییدیه بانك مرکزی عملیاتی 

شود اقدام نمودم.
۹- گمان نمی کنم آنچه در بالا آمد، برابر سخن 
برادر متقی، مؤمن، اندیشــمند و عزیزم جناب آقای 
دکتر بروجردی -که در طول ســفر بســیار از ایشان 
تقــوا و پاکدامنــی آموختم- به پیك نیــك رفتن یا 
ایرادات بنی اسرائیلی باشــد. چه اینکه هم ایشان 
و هم سایر همکارانشان در طول سفر از نگاه دقیق 
و کارشناســی صورت گرفته توسط اینجانب نهایت 

تشکر را داشتند.

درخشش شرکت خدمات ارتباطی 
رایتل در آخرین رتبه بندی 

شرکت های برتر ایران

رتبه بنــدی  � ســال  بیست وســومین  در  شــرق: 
شــرکت های ایرانــی«IMI-100»، شــرکت خدمات 
ارتباطی رایتل از نظر شــاخص  «رشــد فــروش» در 
گــروه ارتباطات و مخابــرات و در بین شــرکت های 
رقیب و قدرتمند این عرصه رتبه اول را کســب کرد. 
رتبه بندی «IMI-100» ماننــد رتبه بندی های مهم و 
معتبر جهانی همچــون «FORTUNE-500» برتری 
شرکت ها را از جنبه هایی همچون فروش، سودآوری 
یا بازده فروش نشان می دهد. در این ارزیابی، شرکت 
رایتل در بین ۵۰۰ شــرکت برتر ایران از نظر شــاخص 
«دارایی» رتبه دهم و شــاخص «ارزش افزوده» رتبه 
دوازدهم را از آن خود کرد. همچنین این اپراتور موفق 
شد رتبه سی وســوم را در شاخص «اشتغال» از میان 
۵۰۰ شرکت برتر ایران کســب کند. در این رتبه بندی، 
شــرکت های برتر براساس شــاخص هایی همچون 
«بیشترین فروش»، «بیشترین ســودآوری»، «بالاترین 
ارزش بــازار»، «بالاتریــن ارزش افزوده»، «بیشــترین 
دارایی»، «بالاترین اشتغال زایی» و «بالاترین بهره وری 
کل عوامــل» معرفی و تقدیر شــدند و رایتل در گروه 
«ارتباطات و مخابرات» از نظر شاخص  «رشد فروش» 
موفق به کسب رتبه نخست شــد. این رتبه بندی که 
سالانه ۵۰۰ شرکت بزرگ و تأثیرگذار را در اقتصاد کشور 
معرفی می کند، با هدف شناسایی جایگاه بنگاه های 
اقتصادی و گروه های صنعتی (رشــته های مختلف 
کسب وکار)، گسترش رقابت بین بنگاه های اقتصادی 
و کمک به سیاســت گذاران اقتصادی کشور صورت 
می گیرد. سازمان مدیریت صنعتی ایران، به عنوان تنها 
متولی رســمی و معتبر ارزیابی صنایع کشور، از سال 
۱۳۷۷ اقدام به رتبه بندی شرکت های برتر ایران کرده 
و بیست وســومین رتبه بندی صورت گرفته براســاس 

عملکرد سال ۱۳۹۸ شرکت ها بوده است.

گزارش نوروزی شریعتمداری:
صندوق بازنشستگی فولاد 

در سال ۹۹ کارهای بزرگی را
به سرانجام رساند

شرق: وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در پیامی 
توییتری سه برابرشدن بازده سرمایه گذاری ها نسبت 
به ۹۸، پرداخت مطالبات هشت ســاله بازنشستگان 
فــولاد، متناسب ســازی و همسان ســازی حقوق و 
اجــرای طرح هــای احــداث و توســعه را ازجمله 
مهم ترین کارهای بزرگ صندوق بازنشســتگی فولاد 

در سال ۹۹ بیان کرد.
صندوق بازنشســتگی فولاد در سال ۹۹ کارهای 
بزرگــی را بــه ســرانجام رســاند. به گــزارش مرکز 
روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت تعــاون، کار و 
رفاه اجتماعــی محمد شــریعتمداری، وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی، در حســاب توییتر خود نوشت: 
جوان گرایــی خلق می کنــد. صندوق بازنشســتگی 
فولاد در ســال ۹۹ کارهــای بزرگی را به ســرانجام 
بازده ســرمایه گذار ی ها نسبت  رساند: سه برابرشدن 
به ۹۸، پرداخت مطالبات هشت ســاله بازنشستگان 
فــولاد، متناسب ســازی و همسان ســازی حقوق و 
اجرای طرح های احداث و توسعه و سامانه خدمات 

الکترونیکی.
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